



Notulen algemene ledenvergadering

Wijkbelang Westeinde

Datum : 16 april 2024

Plaats : Eeltsje's Hiem

Bestuur : Zes bestuursleden aanwezig (twee afwezig vanwege ziekte)

Leden : Aanwezig 36 personen

Gasten : Hinke Roorda namens de FNP, raadslid;
Fokelien van der Meulen namens het CDA, raadslid;
Riemy Spithoff namens Gemeentebelangen Leeuwarden;
Dennis Roskam en Djoeke Okkema namens de gemeente;
Reynuck Hendriksma namens Amaryllis;
Hein Kuiken, wethouder gemeente.

1.	Opening en vaststellen agenda De vergadering wordt om 20.05 uur door voorzitter Erik van der Knijff geopend. De voorzitter meldt dat bestuurslid Hans Vossenbergh kortgeleden al zijn taken heeft neergelegd, dat er binnenkort een gesprek met hem zal plaatsvinden en dat daarna gekeken wordt naar een passend afscheid voor hem. De agenda wordt zoals deze voorligt vastgesteld.
2.	Mededelingen/ingekomen stukken Vertegenwoordigers van de OudPapierPloeg (OPP), hebben het bestuur van Wijkbelang onlangs op de hoogte gebracht van de ontwikkelingen m.b.t. het ophalen van oud papier in onze wijk. De gemeente heeft te kennen gegeven per 1 januari 2025 te willen stoppen met de huidige manier van oud papier inzamelen. Daarmee wordt onze OPP overbodig. Als het definitieve besluit van de gemeente ontvangen is, volgt een gesprek tussen het bestuur van Wijkbelang en de vrijwilligers van de OPP om te kijken of deze vrijwilligers elders binnen Wijkbelang een plaats willen/kunnen krijgen. Financieel betekent het dat de opbrengst van het oud papier, jaarlijks toch zo'n €5.000,-, komt te vervallen. De gemeente compenseert de wijkvereniging gedurende één jaar voor 50% van de gederfde inkomsten.

3.	Notulen ledenvergadering d.d. 16 november 2023 Over bladzijde 1 punt 4 vraagt Lieuwe Tamminga naar het punt verduurzaming van het wijkgebouw. Het bestuur zou een terugkoppeling geven en hij mist het punt op de agenda. Het komt in deze vergadering aan de orde onder punt 4: Beheerstichting. Over bladzijde 2 punt 5 vraagt Hans van Linschoten of er ook negatieve reacties zijn gekomen op de contributieverhoging. Reacties, positief of negatief, zijn door het bestuur niet vernomen. De notulen worden goedgekeurd met dankzegging aan de notulist.
4.	Beheerstichting De voorzitter merkt op dat meer vrijwilligers nodig zijn voor het doorgaan van alle activiteiten in Eeltsje's Hiem. Onlangs hebben twee vrijwilligers al hun werkzaamheden met onmiddellijke ingang neergelegd en dat zorgde toch voor wat gaten in de planning. Er wordt gewerkt aan het op korte termijn weer op orde brengen van de gang van zaken. Lieuwe Tamminga vraagt of de vrijwilligers onder Wijkbelang of de beheerstichting vallen. Dat moet voor iedereen duidelijk zijn. Henk Halma noemt de mogelijkheid om weer een beroepskracht in te schakelen. Hier hangt echter wel een financieel plaatje aan. Durk Visser geeft aan dat er ook vergoedingsmogelijkheden voor vrijwilligers zijn. Personen die het wijkgebouw schoonmaken, krijgen een vrijwilligersvergoeding. M.b.t. verduurzaming van Eeltsje's Hem is het volgende opgemerkt: - onlangs is op de ramen van het grand café energiebesparende folie geplakt; - de verlichting in het gebouw is vervangen door energiezuinige verlichting; - het bestuur is nog steeds in gesprek met Elkien, eigenaar van het pand, om te kijken welke maatregelen m.b.t. de schil (= het gebouw) kunnen worden genomen; daarbij wordt ook gesproken over de mogelijkheid van zonnepanelen; - de SWE (Stichting Westeinde Energieneutraal) genereert geld uit het zonnepark; de vraag is of Eeltsje's Hiem hiervan ook kan profiteren (op 25/04 is er een informatieavond georganiseerd door de SWE); Gevraagd werd naar mogelijke ideeën voor het energiezuiniger maken van het wijkgebouw. Peter van der Leij merkte op ventilators te plaatsen onder de radiatoren. Hierover was al nagedacht, maar er ontbreken elektriciteitsaansluitingen bij de radiatoren.
5.	Jaarrekening 2023 De jaarrekening was voor ieder beschikbaar op de website van Wijkbelang. De penningmeester (Tjerk de Boer) geeft toelichting op de getoonde cijfers. Bij het tonen van de cijfers van de winst- en verliesrekening geeft Lieuwe Tamminga als toelichting aan, dat de subsidies voor de commissie Leefomgeving komen van het Mienskipsfûns van de provincie en uit het Gemeenschapsfonds van de gemeente.

	Peter van der Leij merkt op dat hij de vrijwilligersvergoeding voor de schoonmaak niet terugziet in de gepresenteerde cijfers. Die vergoeding komt van de beheerstichting en niet van de wijkvereniging. Daarom zijn ze hier niet zichtbaar. Verder waren er geen op- en/of aanmerkingen op de gepresenteerde cijfers. De kascommissie, bestaande uit de leden Marco Trippenzee en Elize van der Meer, hebben de financiën over 2023 gecontroleerd en in orde bevonden. Het bestuur van de wijkvereniging wordt decharge verleend voor het gevoerde financiële beleid over het jaar 2023. Marco Trippenzee treedt terug als lid van de kascommissie. De voorzitter bedankt hem voor de tijd dat hij lid geweest is van de commissie en overhandigt hem een bos bloemen. Peter van der Leij stelt zich beschikbaar voor de kascommissie.
6.	Rondvraag Hans van Linschoten vraagt naar plannen van het bestuur voor de komende tijd. Antwoord: verduurzaming blijft de aandacht houden en het betrekken van jeugd/ jonge mensen bij de wijkvereniging. Lieuwe Tamminga merkt op, dat het jaarverslag 2023 wel op de website stond, maar dat het niet als punt op de agenda stond. Dat had wel gekund. Er is best veel gebeurd in het afgelopen jaar. Verder laat hij weten dat als je subsidie aanvraagt, er gevraagd wordt naar wat je zelf doet aan het onderhavige onderwerp. Als je zelf ook iets doet, vergroot dat de kans op het verkrijgen van subsidie. Fokke de Vries merkt op, dat hij sinds kort ook gebruik maakt van een rollator. Hij vindt dat sommige trottoirs in de wijk er verschrikkelijk slecht bij liggen. Antwoord: dit kan gemeld worden bij het meldpunt van de gemeente. Op de website van de gemeente, www.leeuwarden.nl kun je een contactformulier invullen. Daarop kun je aangeven of je een melding wilt doen, een klacht wilt indienen of een bezwaar wilt maken. Lukt het niet om een melding te doen, bel het Klantcontactcentrum (KCC) van gemeente Leeuwarden: 14 058, bereikbaar op werkdagen van 8:30 tot 17:00 uur. Lieuwe Tamminga geeft aan dat in het afgelopen jaar veel gebeurd is in de wijk met het leggen van kabels en een nieuwe aansluiting op de Harlingerstraatweg. Daarbij is veel bestrating verwijderd en opnieuw gelegd. Met de gemeente is afgesproken, dat dit voorjaar veel bestrating opnieuw gelegd gaat worden. Wethouder Hein Kuiken merkt op, dat de gemeente wel bezig is met onderhoudsplan- nen voor de wijken. Bestrating verslechtert onder meer door wateroverlast en wortelop- druk. Hij biedt aan om met wijkbewoners een rondje door de wijk te maken om proble- men te signaleren. Hij geeft ook aan, dat hij met informatie gevoed moet worden om el- ders in het gemeentelijk apparaat druk uit te oefenen op het nemen van maatregelen. Lieuwe Tamminga merkt op, dat het rondje door de wijk al is gemaakt door de commis- sie Leefomgeving. Peter Teeuwen heeft 2 opmerkingen: - Hij is boos/verdrietig omdat hij van het bestuur een pandverbod heeft gekregen volgens hem op grond van vage beschuldigingen;

	- Hij is blij omdat zijn stichting <i>Hobby om de Hoek</i> genomineerd is voor <i>Appeltje van Oranje</i>. Het Appeltje van Oranje is een prijs die jaarlijks door het Oranje Fonds wordt toegekend aan drie bijzondere, innovatieve of succesvolle projecten op het gebied van maatschappelijk welzijn en sociale cohesie. Peter vraagt of iedereen volgende maand op zijn project wil stemmen. Jack Douma vraagt naar de vervanging van het meubilair. Antwoord: nieuw meubilair is inmiddels besteld. Over een aantal weken volgt levering hiervan. De voorzitter vraagt of er ideeën zijn om van het oude meubilair af te komen. Geertje complimenteert het bestuur voor de inzet van het afgelopen jaar. Verder maakt zij zich zorgen over de jeugd in de wijk. Er vindt overlast plaats en zij signaleert vaker verdachte auto's en/ of personen en vraagt of er meer controle kan plaatsvinden. De wethouder laat weten op de hoogte te zijn van de problematiek. Hij weet dat er frequent contact is tussen politie en handhaving. Bij overlast of incidenten is het belangrijk om hiervan melding te maken bij de politie, handhaving of gemeente.
7.	Sluiting De vergadering wordt na dankzegging van ieders opkomst, door de voorzitter gesloten rond 21.00 uur. Iedereen wordt uitgenodigd om onder het genot van een drankje nog even na te praten en/of nader kennis te maken.